

## 关于进口危险品上传相关预约文件的要求

### Requirements on reservation documents of imported Dangerous Goods

尊敬的航空公司客户，

Dear Airline Customers,

根据深圳机场口岸危险品管理相关要求，为确保机场货物监管区安全运行，进口危险品需提前预约，并在货物抵港之日起 7 日内完成提货或者退运。

According to the relevant requirements of dangerous goods management of Shenzhen Airport port, to ensure safe operation of Shenzhen Airport Cargo Supervision Area, the imported dangerous goods should be reserved in advance, and picked up or returned within 7 days upon arrival.

为加快清关速度，我司调整了相关流程，预约时需要在系统上传相关文件，具体如下，可参考附件 1 中的样本：

In order to speed up customs clearance, we have adjusted the relevant process, and it is necessary to upload relevant documents in the system when making an appointment. Documents are as follows and you can refer samples in attachment 1.



深圳机场国际货站有限公司 International Cargo Centre Shenzhen

深圳市宝安区机场航站四路深圳机场国际货站 邮编：518128

电话：(+86)755-29982540 传真：(+86)755-29982300

邮件：sales@iccs.com.cn 网址：www.iccs.com.cn

以上请各航司知悉并确保符合相关要求。感谢配合!

Please be aware of the above process and make sure to meet the requirements.  
Thanks for your cooperation.

深圳机场国际货站有限公司  
International Cargo Centre Shenzhen  
2024年10月10日 10Oct2024



**深圳机场国际货站有限公司 International Cargo Centre Shenzhen**

深圳市宝安区机场航站四路深圳机场国际货站 邮编: 518128

电话: (+86)755-29982540 传真: (+86)755-29982300

邮件: [sales@iccs.com.cn](mailto:sales@iccs.com.cn) 网址: [www.iccs.com.cn](http://www.iccs.com.cn)